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Generalforsamling 2022  
Afholdt d. 29-03-22 kl. 1900 på Danhostel Ribe, sankt Pedersgade 16, 6760 Ribe 
 

Dagsorden 1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 
3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og 

bestyrelsen 
4. Punkter på dagsordenen 

A. Drøftelse af det videre arbejde med fællesarealerne 
B. Forstærkning af vejhjørner mellem stamvej og 

stikveje. 
5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag og eventuelt 

indskud 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
8. Eventuelt valg af administrator, jf. § 16, stk. 2 
9. Eventuelt 

 
1. Valg af dirigent Bestyrelsens forslag til dirigent har været nødsaget til at melde 

fra med kort varsel. 
Bestyrelsen foreslår at bestyrelsesmedlem Richard Boisen (nr. 
15) dirigerer slagets gang i aften. 
Richard blev valgt til dirigent. 
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt 
retmæssigt og at generalforsamlingen dermed var 
beslutningsdygtig.  
 

2. Bestyrelsens beretning Bestyrelsens powerpoint præsentation, se bilag A, nedenfor. 
Formandens beretning, se bilag B, nedenfor. 
 
Spørgsmål & kommentarer fra medlemmerne: 
1. Spg.: Er det muligt at offentliggøre udbudsmaterialet 
vedrørende arealplejen så medlemmerne kan se hvad de kan 
forvente? 
Svar fra bestyrelsen 
Helt sikkert. Vi offentliggør udbudsmaterialet på hjemmesiden. 

 
2. Spg.: Der har været skriverier i ugeavisen vedrørende 
udvidelse af biogasanlægget – er det noget bestyrelsen ved 
noget om? 
Svar fra bestyrelsen 
Ja biogasanlægget er godkendt til udvidelse. Indenfor 
høringsfristen har grundejerforeningen gjort opmærksom på at 
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vi er betænkelige ved udvidelsen og er blevet forsikret om at 
der vil være tekniske tiltag der skal reducere lugtgenerne.  
Hvis I oplever at lugtgener er en gene, så skriv til foreningens 
postkasse, så samler vi op på det løbende og kan melde mere 
konkret tilbage til biogasanlægget. 
 

3. Aflæggelse af regnskab Primære udgifter har været vinterpleje og administrative 
omkostninger ved foreningens drift (Forsikringer, 
hjemmesider, mv. ).  
Forholdsvist begrænsede udgifter til glatførebekæmpelse på 
grund af mild vinter. 
 

4. Rettidigt indkomne 
forslag fra 
medlemmerne 

Græsarmering i hjørnerne mellem stamvej og stikveje – 
primært vejhjørner i området med de runde hække, hvor 
hjørnerne køres op. 
 
Fremtiden for fællesarealerne – oplæg af Jeppe (nr. 62): 
Flere muligheder: 

1. Decideret legeplads – fravalgt på grund af etablerings- 
og driftsomkostninger. 

2. Spredte legeredskaber – fravalgt på grund af dyre 
driftsomkostninger og manglende mulighed for at 
samle 

3. Bålhytte & mindre legeredskaber i naturmaterialer – 
hvis der er opbakning fortsættes med denne – det er 
overkommeligt at etablere og giver mulighed for 
samling af foreningen. Hvor samlingspladsen skulle 
placeres blev de forsamlede spurgt til og der blev givet 
udtryk for at en central placering var ønskelig. 

4. Afstemning om:  
I. Bemyndigelse af arbejdsgruppen til at bruge op 

til 50.000kr til udarbejdelse af forslag og 
konkretisering af planer om bålhytte. 

è 12 FOR. 
II. Etablering af en helhedsplan for hele 

fællesarealområdet til fremlæggelse for næste 
generalforsamling. 

è 11 FOR. 
 

5. Vedtagelse af budget Budgettet 2022 fremlagt & vedtaget. Se Bilag C nedenfor. 
 
Bidragssats fremlagt og vedtaget (1800kr). 
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6. Valg af 
bestyrelsesmedlemmer 
& Suppleanter 

Mark fra bestyrelsen på valg og opnåede genvalg. 
 
Richard fra bestyrelsen på valg og opnåede genvalg. 
 
Suppleanter genopstillede begge. 
Begge genvalgt. 
 

7. Valg af revisor & 
revisorsuppleant 

Karsten Svensson er ikke til stede, men har tilkendegivet at han 
gerne vil genopstille til revisorposten. Karsten blev genvalgt. 
 
Villy Vandborg ønsker ikke genvalg som revisorsuppleant. 
 
Suyankan opstiller til revisorsuppleant – og opnåede valg. 
 

8. Eventuelt valg af 
administrator 

Ej relevant / fravalgt. 

9. Eventuelt Spørgsmål & Kommentarer fra medlemmerne: 
1. Spg.: Mulighed for tilmelding til GF pr. telefon?  
Svar: Det tager bestyrelsen til efterretning til næste 
Generalforsamling. 
 
2. Spg.: Inden overdragelse af arealer fra kommunen bør 
området gennemgåes, konkret i ft. træer i lommerne. Der er 
flere der er gået ud i lommen med nummer 19-39. 
 
3. Spg.: Tidligere har asfaltbelægning skulle skiftes med 
Græsarmeringssten?  
Emnet har været vendt på tidligere GF og medlemmerne har 
tilkendegivet at de ikke er interesseret i græsarmeringssten. 
Richard: Græsarmeringssten er meldt ude af lokalplanen jf. 
kommunens repræsentant i overleveringsforretningen.   
 

Emner til afstemning 
Emne Bemærkninger 
M1:  
Bemyndigelse af arbejdsgruppen til udbygning 
af fællesarealet tildeles op til 50.000kr til at 
udarbejde et forslag for konkret etablering af 
en bålhytte, bålplads mv.  
 
ELLER 
 
M2:  

12 stemte for M1. 
 
11 stemte for M2. 
 
 
Resultat: 
M1 blev valgt med flertal af en 
beslutningsdygtig generalforsamling. 
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Arbejdsgruppen får udarbejdet en helhedsplan 
for udbygning af hele fællesarealet til 
afstemning på næste generalforsamling (2023) 

Bilag 
 
Bilag A bestyrelsens Powerpoint-præsentation 
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Bilag B Formandens beretning 
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Bilag C Forslag til budget for 2022 

 
 


